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Amb aquest primer número Entesa per Calella enceta un butlletí que pretén ser una eina de 
comunicació i participació al servei de tots els ciutadans de Calella. 
El seu nom 3-2 (tres – dos) conté el grafisme de les ratlles que tenim al logo i que simbolitzen la 
codificació del llum del far de Calella: 3 i 2 són les ràfegues de llum que identifiquen el far que 
s’alça al Capaspre com a guia de navegants. 
Des d’aquí volem anar repassant les actuacions del govern de la ciutat, els seus encerts i les seves 
mancances; volem seguir els projectes de futur, implicar-nos i donar-vos l’oportunitat de dir-hi la 
vostra. Entenem que els 17 representants elegits i presents al Ple són els que prendran les 
decisions finals, però veiem, igual que molts de vosaltres, que la ciutadania està demanant més, 
que vol participació i transparència, que demana als seus polítics que siguin més propers i oberts. 
La ciutat la farem entre tots perquè, cada vegada més, està disminuint la confiança en els que 
manen i ordenen les estructures clàssiques dels partits. Només ens falta que des de l’Estat ens 
retallin el dret a la pluralitat disminuint les possibilitats de representació. 
Des d’Entesa per Calella creiem que no ha d’espantar a ningú cap proposta d’obrir l’Ajuntament a 
la ciutadania, ja sigui amb les llistes obertes o, directament, donant força a grups com Entesa per 
Calella, que no tenim cap altre objectiu final que el servei a la nostra ciutat. 
Per això, us donarem les nostres opinions i us demanarem les vostres. Ens hem de qüestionar 
totes les actuacions, amb raonament crític, amb tracte generós i amb visió de futur. Ens hi va el 
futur de la ciutat i del país. 

Aquesta és l’aposta d’Entesa per Calella!  
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Una de les primeres promeses de l’actual govern va ser que en el termini d’un mes 
es netejarien els escorcells del passeig de mar. 
Des d’Entesa ens en vam felicitar perquè era un dels compromisos del nostre 
programa electoral (de fet érem els únics que ho dèiem). 
I la veritat és que el govern municipal, s’hi va posar de seguida, a començaments 
de juliol. Varen parar a començament d’agost, vam suposar que per vacances, i, 
efectivament, a primers de setembre varen tornar-s’hi a posar durant uns pocs 
dies, vam suposar que s’aturaven per la Fira, però des de llavors no s’hi ha tornat a 
posar. 
Per resumir-ho, s’ha fet més o menys un 40 % dels escorcells. Les poques vegades 
que ha plogut a l’hivern accedir al passeig des del pas a nivell, entre els carrers de 
Sant Joan i Sant Josep, ha sigut impossible sense enfangar-se. S’acosta la tardor i 
seria una llàstima que això no s’hagués arranjat. 
Esborrem-ho de Calella! 
D’acord amb la campanya "Esborrem-ho de 
Calella", hi falta la fotografia que us oferim, la 
dels bancs del passeig bruts de defecacions dels 
coloms, que no oblidem que la seva neteja, com 
la de tot espai públic, correspon a l'Ajuntament. 
TAMBÉ CAL ESBORRAR-HO i encara no han 
arribat els estornells. L’any passat fins i tot el 
començament del passeig, des del Bar El Paso, feia pudor. 
Ho esborrarem? 
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 Una de les primeres actuacions que l’actual equip de govern de l’Ajuntament va portar a 

terme ara fa tot just un any va ser l’increment de la neteja dels carrers de la ciutat, del 
Passeig i places, així com una intensificació de la recollida de papereres i contenidors. Des 
de primera hora del matí fins a diumenges i festius, la presència del personal contractat 
era evident. Ara, passat només un any, la percepció real de l’estat dels carrers, de les 
zones de vianants, del Passeig Manuel Puigvert o del Passeig de Garbí, és radicalment 
diferent: els ciutadans i els visitants s’han trobat aquest estiu una ciutat més bruta. Quins 
motius poden haver fet disminuir l’interès en mantenir el nivell de neteja? Els 
econòmics? No mereix la ciutat que la neteja sigui un dels objectius prioritaris molt per 
davant d’altres? O hi ha zones del municipi que són preferents? 
Esperem una correcció en aquestes actuacions pel bé de la imatge i el futur de Calella. 
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En efecte, amb motiu de la commemoració de l'11 de Setembre, ANC, CIU, CUP, DCAT, 
ENTESA PER CALELLA, ESQUERRA, ÒMNIUM, PSC, REAGRUPAMENT i SI, han fet 
un manifest  conjunt en defensa de la llengua, contra l'espoli fiscal i reclamant el 
reconeixement del nostre  Dret a Decidir com a poble. 
És un primer pas que esperem sigui seguit per d'altres ben aviat, car només assolirem els 
nostres objectius a través de la unió d'esforços en un mateix sentit. 
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A Calella ja tenim, de moment, dos pals on oneja la senyera mentre aquesta no ho 
fa en el seu lloc d’honor: el balcó de l’Ajuntament. I l’alcaldessa de la ciutat no ha 
parat de repetir-nos que aquests pals han estat finançats per empresaris locals 
que, a més, es veu que tenen el dret de decidir, abans que ella mateixa, si en algun 
moment es pot canviar la senyera per l’estelada, per exemple. El suport dels 
empresaris de la ciutat a la despesa pública, fent-se càrrec de pals, concerts, 
revistes o d’altres suports publicitaris no és pas una mala notícia, al contrari, ja 
que ells treuen també profit del bon funcionament i la bona imatge de la ciutat. 
Ara bé, dues preguntes ens venen al cap: en primer lloc, no seria millor que 
qualsevol donatiu anés directament a l’àrea de Política Social, sobretot en els 
temps que estem passant? 
I, en segon lloc, quines contrapartides hi ha en tots aquests patrocinis? Existeixen 
contractes firmats amb els drets i obligacions de les dues parts? Són o seran 
públics? Els arribarem a conèixer tots? 
La transparència en tots els actes que afecten l’administració del nostre 
Ajuntament és un dels mínims exigibles al govern. 
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Estàs a favor de la ubicació de l’escola Salicrú a la Fàbrica Llobet? 
 
 

           q  Sí              q     No             q     No ho sé / No contesto 
 
 
Respostes a: 
                              info@entesacalella.cat    o    www.entesacalella.cat 

  


